
Referat
Afdeling 13 & 30                                  Afdelingsbestyrelsesmøde

Mødedato: Tirsdag 2/2 2021 - ONLINE møde
Deltagere: Hans Bye Jensen, Jens Peter Nielsen, Betina Sonne, Lene G Andersen, Connie

Boeriis
Fraværende: ingen

Da det var et online møde blev der kun behandlet “akutte” sager.

Dagsorden:

1. Trapperensning
Der var enighed om, at dette skulle afventer at kommende renoveringer er på plads.
Derefter skal det lægges ind i langtidsbudgettet.
Hans kontakter administrationen om dette.

2. Fastelavn
Ikke muligt pga. nuværende Corona restriktioner. Punktet tages eventuelt op når vi får
mere normale tilstande.

3. Status generelt
Alt er gået på vågeblus grundet Corona situationen. Akutte sager behandles ad hoc.

4. Maling af kælder
Ifølge langtidsplanen er der først planlagt maling af kælder i 2027. Så hvorfor kommer
der tilbud nu?
Vi har nogle spørgsmål til tilbuddene, og især Tremmerum forvirre lidt. Disse skal ikke
males, da det vil være umuligt at få disse tømt. Hvis de skal males, så bør dette ske i
forbindelse med fraflytning af en lejlighed som det enkelte tremmerum er tilknyttet.
Hans kontakter administrationen med spørgsmål, og så tager vi det op efterfølgende.

5. Vaskehus
Vasketiderne stemmer ikke helt overens med det opslag som er ophængt i vaskehuset.
Jens sender yderligere tegning/beskrivelse rundt til bestyrelsen, og punktet tages op på
næste møde.

6. Eventuelt
Vi skal være opmærksom på, at tiden for mågeplage nærmer sig og vi skal have gjort
noget proaktivt før det egentlige problem opstår.
Hans nævner dette over for administrationen.

7. Næste møde
tirsdag d. 2/3 2021 kl. 18.30
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